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Burmistrz Gminy Czechowice - Dziedzice

im, Juliusza Słowackiego

Szanowny Panie Burmistrzu,

Nawiązując do pisma OR.033.1.123.2021, i powiązanej korespondencji, jako przedstawiciele całego środowiska szkolnego,

zwracamy się z wnioskiem o intensyfikację działań w sprawie rozbudowy szkoły i poprawy warunków bytowych jej

uczniów. Wnosimy o zwiększenie ilości sal lekcyjnych oraz wpisanie zadania rozbudowy szkoły do prognozy finansowej

Gminy i projektu budżetu. Wnosimy równiez o przedstawienie realnego harmonogramu działań w tym zadaniu

inwestycyjnym. Jednocześnie serdecznie zapraszamy Pana iprzedstawicieli urzędu odpowiedzialnych za edukację w

Naszym mieście do udziału na wybranej lekcjiorganizowanej na auli szkolnej lub stołówce tak aby osobiście mogli Państwo

zobaczycjak wygląda stan lokalowy szkoły.

Złożenie petycjijest wyrazem troski o dobro, zdrowie i bezpieczeństwo oraz warunki kształcenia uczniów Naszej szkoły.Z

uwagi na wprowadzoną w 20].7 roku reformę edukacji u ty, ,urnym przywrocenie ośmioletnich oddziałow klasowych,

dotychczasowa baza lokalowa Naszej szkoły stała się niewystarczająca i znacznie utrudnia realizację celów statutowych

szkoły oazzadan dydaktyczno- wychowawczych, Planowane inwestycje w rejonie szkoły oraz realizowane lub będące w

fazie projektu plany budowlane wskazują, iż ta część Naszej Gminy intensywnie rozwija się i rozbudowuje co na pewno

przełoży się na ilość dzieci w kolejnych latach.

Zdajemy sobie sprawę z faktu, iż rozbudowa szkoły to spora inwestycja ijedno z większych wyzwań władz samorządowych

w tak trudnych czasach spowodowanych okresem pandemii, lednakze wierzymy, iż poprawa warunków nauczania będzie

dobrą inwestycją społeczną ipriorytetem wśród zadań planowanych w budżecie Gminy.

W załączeniu przekazujemy listę osób, rodzicow uczniów, które popańy Nasze działania. W związku z sytuacją

epidemiologiczną nie pobieraliśmy osobistych podpisów i wprowadziliśmy wykaz osób w wersji elektronicznej.
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Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j,Dz. U.2020, poz.2176 z poźn, zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela parĘka -Dzida


